

香港婦協在聯合國人權理事會 第60屆會議發表口頭聲明

HKFW Participates in the 60th Session of the UN Human Rights Council



聯合國人權理事會第60屆會議(HRC60)於2025年9月8日至10月8日在日內瓦召開。香港婦協作為聯合國經社理事會專業類諮商地位非政府組織，每年派代表出席會議。

本屆會議上，本會副主席洪羽綾於9月18日發表口頭聲明，介紹特首施政報告中婦女發展、兒童保護及弱勢群體扶持舉措，強調成果得益於「一國兩制」及國家安全法帶來的穩定。她還介紹香港發展成就，誠邀與會者訪港，並期待「北京+30」會議，加強全球性別平等領域合作，傳遞香港正能量。

The 60th Session of the UN Human Rights Council (HRC60) was held in Geneva from 8th September to 8th October 2025. As an NGO with Special Consultative Status with the UN Economic and Social Council, HKFW has been sending representatives to the Session every year.

At this year's Session, Ms. Stephanie Hung, Vice Chairperson of HKFW, delivered an oral statement on 18th September. She reiterated the initiatives on women's development, child protection and support for vulnerable groups stated in the Chief Executive's Policy Address, emphasizing that these achievements stemmed from the stability brought by "One Country, Two Systems" and the National Security Law. She also shared Hong Kong's development achievements, sincerely invited participants to visit Hong Kong, and expressed expectations of the "Beijing+30" Conference which would strengthen global cooperation in gender equality and pass on Hong Kong's positive energy.



現場視頻回顧
Live Review